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Z á p i s n i c a 

 

z rokovania 11. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka konaného dňa 06.02.2024 

 

v Dome kultúry Zrkadlový háj, Rovniankova č. 3, Bratislava. 

 

 

 

Začiatok rokovania: 09:04 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Milan Polešenský 

 

 

Otvorenie zasadnutia: 

11. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril starosta Ján Hrčka. Zasadnutie sa konalo 

prezenčnou formou v Dome kultúry Zrkadlový háj, Rovniankova č. 3, Bratislava. 

 

V prvej časti programu starosta oznámil nastúpenie náhradníka na uprázdnený mandát 

poslanca miestneho zastupiteľstva. Poslankyňa Ing. arch, Mgr. art Elena Pätoprstá 

zložila zákonom predpísaný sľub poslanca, ktorý potvrdila svojím podpisom a prevzala 

z rúk starostu Osvedčenie o zvolení za poslanca miestneho zastupiteľstva. 

 

Starosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (30 prítomných z počtu 35) je miestne 

zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  

 

Starosta upozornil poslancov, že hlasovať sa bude podľa nastavenej aplikácie SmartVote, 

pričom priebeh hlasovania a výsledky krátko po hlasovaní budú vidieť na ploche.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 

 

Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril starosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – program rokovania bol 

schválený. 

 

 

Návrhy na zmenu programu: 

Poslanec Sarlós navrhol predradiť bod č. 28: Čiastková správa z kontroly ochrany 

osobných údajov zamestnancov, kontrola všetkých zamestnancov v trvalom pracovnom 

pomere a v obdobnom pracovnom pomere ako bod č. 4 a bod č. 29: Ročná správa o 

kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky MČ Bratislava-Petržalka za rok 2023 ako bod 

č. 5 

 

Hlasovanie: prítomných 31, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 
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Zároveň poslanec Sarlós navrhuje zaradiť bod č. 6: Návrh na vyhlásenie výberového 

konania na konateľa Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. 

 

Hlasovanie: prítomných 31, za 29, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Poslanec Kubinský navrhol vzájomne vymeniť bod č. 14: Návrh na prenájom časti 

nebytových priestorov v objekte bývalých detských jaslí Haanova 7, Bratislava-

Petržalka, pre Dom sociálnych služieb – MOST, n. o., ako prípad hodný osobitného 

zreteľa a bod č. 15: Návrh na zníženie výmery prenajímanej plochy nebytových 

priestorov v objekte bývalých detských jaslí Haanova 7, Bratislava–Petržalka, pre 

Občianske združenie „CMZ MATKA“, a zmenu uznesenia č. 221 z 12. decembra 2023 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Poslanec Peceň navrhol spojiť rozpravu pri majetkových bodoch č. 11-18 

 

Hlasovanie: prítomných 31, za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1  – návrh bol schválený. 

(Poslanec Záhradný mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Viera Némethová, 

p. Jozef Vydra, 

p. Juraj Valocsay. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1  – návrh bol schválený. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

p. Alica Hájková, 

p. Richard Vilkus. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 1 

Zloženie sľubu poslankyne Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka berie na vedomie zánik 

poslaneckého mandátu Mgr. Michala Saba podľa § 25 ods. 2 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov; oznámenie starostu mestskej časti o 

nastúpení Ing. arch. Mgr. art. Eleny Pätoprstej za poslankyňu Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka a odovzdanie osvedčenia o tom, že sa Ing. arch. Mgr. art. 

Elena Pätoprstá stala poslankyňou miestneho zastupiteľstva. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 2 

Návrh na voľbu a odvolanie členov komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavil pán starosta. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

volí poslankyňu Elenu Pätoprstú do Komisie sociálnej a bytovej a do Komisie životného 

prostredia a verejného poriadku a odvoláva neposlanca Samuela Bezáka z postu člena 

Komisie životného prostredia a verejného poriadku. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 32, za 32, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Návrh na ustanovenie poslankyne do funkcie sobášiacej 

Materiál predstavil pán starosta. Miestne zastupiteľstvo ustanovuje do funkcie sobášiaceho 

poslankyňu Ing. arch, Mgr. art Elenu Pätoprstú. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 31, za 31, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4 

Čiastková správa z kontroly ochrany osobných údajov zamestnancov, kontrola všetkých 

zamestnancov v trvalom pracovnom pomere a v obdobnom pracovnom pomere 

Materiál predstavila miestna kontrolórka. V rámci kontroly sa Útvar miestnej kontrolórky 

zameral na súlad spracúvania osobných údajov zamestnancov Miestneho úradu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka s požiadavkami Nariadenia GDPR a Zákona o ochrane OÚ vo vybraných 

oblastiach spracúvania OÚ. Súčasťou kontroly bolo aj posúdenie komplexnosti GDPR 

dokumentácie a preukázateľnosti zabezpečenia ochrany OÚ zamestnancov MiÚ. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Valocsay uviedol, že ak úrad nevypne sledovanie zamestnancov skrz GPS alebo 

neupraví tieto podmienky, odporúča vyvodzovať zodpovednosť.  

 

Poslanec Škápik prosí starostu, aby zaučil vedúcich zamestnancov k základnej finančnej 

kontrole. 

 

Starosta uviedol, že on ako štatutár rozhoduje o podmienkach práce z domu, tzv. k home 

office (ďalej len „HO“), trvá teda na tom, že aktuálne nastavenie je správne. Zamestnanci sú 

o GPS oboznámení. HO nie je nárokovateľný a ak chcú zamestnanci využiť HO, musia 

potvrdiť GPS - ak s tým však zamestnanec nesúhlasí, príde jednoducho do práce - nemusí 

chodiť na HO - zamestnanec nie je nútený, aby ho využíval - je to dobrovoľné rozhodnutie. 

Ďalej sa starosta vyjadril k finančnej kontrole, v ktorej sú podľa neho uvedené všetky dôležité 

náležitosti, ktoré fungujú, problémom sú iba formálne chyby ako napr. nečitateľné podpisy. 
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Poslanec Valocsay uviedol, že preňho nie je problém GPS, ide o to, že zamestnanci musia dať 

na toto sledovanie súhlas. Chce iba upraviť tieto náležitosti v dokumentoch. Ďalej ho zaujíma, 

kedy budú podpisovať súhlasy k osobným údajom zamestnanci (10), ktorí ich doteraz 

nepodpísali. 

 

Starosta uviedol, že títo zamestnanci vyzvaní k podpisu boli, ale ak zamestnanci odmietnu 

podpísať, môže s nimi rozviazať pracovný pomer. Snažia sa však spolupracovať s miestnou 

kontrolórkou, v smernici je HO jasne stanovený, nemyslí si, že ho treba upravovať. 

 

Podľa poslanca Kuruca je GPS na dobrovoľne-nedobrovoľnej báze. Spracovanie GPS je 

zákonné vtedy, ak je splnená podmienka, že dotknutá osoba vyjadrila súhlas. Ak by nastala 

situácia, že by došlo ku COVID obmedzeniam a zamestnanec musí byť doma, keď nesúhlasí 

s GPS, tak nemôže byt na HO? 

 

Starosta zopakoval, že HO je benefit, ktorý môže a nemusí zamestnanec aplikovať.  

 

Poslanca Škápika zaujíma, čo je dôvodom zbierania takýchto údajov. 

  

Starosta uviedol, že v zmysle zákona sa HO vykonáva v mieste svojho pobytu, problém môže 

nastať, keď zamestnanec HO nevykonáva v mieste svojho bydliska. To znamená, že ak sa 

daný zamestnanec nachádza doma, nie je to problém, problém je, ak je zamestnanec na 

dovolenke v Tatrách. 

 

Poslanca Kuruca zaujíma, či môžu rozumieť, že odporúčanie od miestnej kontrolórky - 

vypnutia GPS nebude uskutočnené. V prípade, že to zamestnanec nesplní, nebude mať 

možnosť využiť HO. 

 

Starosta uvádza, že nie je problém technický, ak sa zamestnancovi nezobrazí možnosť 

povolenia GPS, ale problém je so zamestnancami, ktorí HO permanentne zneužívali.  

 

Poslanec Sarlós zisťuje, či nastali také prípady, aby starosta pristúpil k takýmto opatreniam. 

Je to podľa neho dehonestujúce sledovať zamestnancov cez telefón. 

 

Starosta uviedol, že niektorí zamestnanci klikli cez internet, že začínajú prácu na pracovisku 

a pritom boli ešte stále doma. To je jeden z mnohých dôvodov. Ak by tam nebola možnosť 

GPS, nedozvedeli by sa to. Používanie GPS je legálne, používa sa aj v iných firmách. 

V pracovnom poriadku a aj v smernici sú podmienky HO popísané, ale nikto nezapracoval 

základnú časť ďalšej dokumentácie GDPR, akonáhle na to bolo upozornené od miestnej 

kontrolórky, zapracovalo sa to. 

 

Poslanec Elalmis nerozumie, prečo by poslanci mali zasahovať do úradníkov. On v tom 

nevidí problém, nakoľko GPS lokácia funguje aj v iných firmách, je to úplne bežné 

a normálne. 

 

Poslanec Valocsay uviedol, že poslanci majú dozerať na financie MČ a toto je dôvod, kedy 

MČ môže získať pokutu a preto je potrebné sa tým zaoberať. 

Poslanec Škápik uviedol, že ak majú zamestnanci strach zo zástupcov prednostu a strach zo 

starostu, môžu sa obrátiť na poslancov, ktorí sa zamestnancov zastanú. 

Ďalej poslanec rozpráva o základnej finančnej kontrole, ktorá sa 

týka transparentnosti, otvorenosti a je aj o dôvere. Poslanci žiadali, aby MČ preškolila 
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zamestnancov v základnej finančnej kontrole - nesledovali to, aby sa riešila tzv. ješitnosť, ale 

chceli riešiť transparentnosť a otvorenosť, efektívnosť - chcú to vyriešiť. 

Zaujíma ho, prečo starosta neverí svojim zamestnancom. Prečo ich chce preverovať. 

Základnú informácia o tom, či zamestnanec pracuje alebo nepracuje, vedia jeho nadriadení, 

veď úrad disponuje 6 zástupcami prednostu. Bohužiaľ, ale nie je nikto kto by kontroloval 

týchto 6 zástupcov, žiada poslancov, aby sa venovali aj obsadením pozície prednostu úradu. 

Prednosta je zástupca medzi politickou obcou a medzi zamestnancami, ak prednostu nemáme, 

vznikajú problémy dôvery. 

 

Starosta uvádza, že v Petržalke nie sú kauzy kradnutia a vyplýva to z toho, že ľudia sú 

kontrolovaní. Ak nikto nerobí nič nesprávne, základná kontrola mu nemôže prekážať. Starosta 

rieši verejné financie a na tie musí dávať pozor. Lepšie a efektívne skontrolovať 

zamestnancov nevie, nakoľko je subjekt veľmi veľký, bohužiaľ nedá sa to inak spraviť. 

Zamestnanci sú povinní „pípať“ si fajčiarsku prestávku, ale nepípajú si ju a zamestnanci ktorí 

pracujú  a majú nadčasy dostavajú rovnakú mzdu ako tí čo chodia fajčiť a robia menej.  

 

Poslanec Elalmis uviedol, že táto diskusia teraz vyzerá tak, že starosta robí hon na čarodejnice 

a zbytočne nabádajú na to, aby ho zamestnanci nemali radi. 

 

Poslankyňa Fulová uviedla, že starosta zaviedol preventívny systém. 

 

Starosta objasnil, že úrad monitoruje iba HO-príchod a HO-odchod, iba túto polohu.  

Nemonitoruje zamestnanca celý čas. Oni kontrolujú iba to, či zamestnanec nie je na 

dovolenke a teda či sa nenachádza mimo miesta bydliska. 

 

Poslanec Sarlós uviedol, že tento systém je dehonestujúci - systém strachu a sledovania. Na 

úrade je vysoká miera fluktuácie zamestnancov. 

 

Poslankyňa Pätoprstá uviedla, že sa diskutuje o dvoch rozdielnych veciach, dáva za plnú 

pravdu pánovi starostovi pri kontrole verejných zdrojov, aj to akým spôsobom sa to 

vykonáva, ale podporuje aj poslanca Sarlósa, ktorý vníma iný problém, bolo by dobre rozdeliť 

tieto dve veci. Pán starosta má pravdu v tom, že GDPR neplatí na všetky veci, príkladom je 

zverejňovanie majetkových priznaní vedúcich zamestnancov vykonávajúcich prácu vo 

verejnom záujme; dokonca aj miestna kontrolórka by takéto priznanie mala dávať. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že veľmi často komunikuje s oddeleniami, myslí si, že 

s nimi má dobrý a otvorený vzťah, preto nemá pocit, že by zamestnanci mali nejaký strach. 

 

Poslankyňa Milincká sa vyjadruje k atmosfére na úrade a k strachu ľudom na úrade. Podľa jej 

slov, môže potvrdiť že strach na úrade existuje a ona ako bývalá zamestnankyňa úradu to 

veľmi pociťovala. Týka sa to aj ľudí, ktorí monitorovali zamestnancov a sledovali čo robia vo 

svojom súkromnom voľnom čase a to im bolo následne vyčítané. Taktiež ako členku odborov 

sa na ňu obrátilo veľa zamestnancov s tým, že pociťujú nepohodlie pri svojej robote, bohužiaľ 

práve kvôli strachu nechceli vstupovať do žiadnej konfrontácie. Pokiaľ by chcel starosta 

konkrétnejšie informácie, podá mu ich. 

 

Starosta uviedol, že mu príde vtipné tvrdenie, že sa ho niekto bojí. Podotkol, že všetci 

zamestnanci, ktorí vedia pracovať, sú uňho obľúbení. Starosta nerozlišuje ľudí, či ich pozná 

alebo nepozná, ale posudzuje ich od pracovného výkonu. Je dosť tolerantný a neočakáva, že 

každý zamestnanec bude držať tempo, nežiada od referenta to, čo má žiadať od vedúceho. 
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Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 (Vicestarostka Jančoková mala technické problémy, hlasovala by za). 

 

 

K bodu č. 5 

Ročná správa o kontrolnej činnosti miestnej kontrolórky MČ Bratislava-Petržalka za 

rok 2023 

Materiál predstavila miestna kontrolórka. V priebehu roka 2023 bola dokončená jedna 

kontrola, ktorej zahájenie bolo ešte v roku 2022 a vychádzala z plánu kontrol na 1. polrok 

roka 2022; vykonaná kontrola (č. 4) na základe podnetu doručeného od Úradu pre verejné 

obstarávanie; dokončené všetky kontroly z plánu kontrol na 2. polrok roku 2022; otvorené 2 

kontroly z roku 2023. 

Správa obsahuje nasledovné oblasti činnosti: A) Kontrolná činnosť miestnej kontrolórky za 

obdobie roka 2023 B) Odborná činnosť miestnej kontrolórky C) Vybavovanie sťažností a 

vybavovanie podnetov fyzických a právnických osôb miestnou kontrolórkou D) Ostatná 

činnosť miestnej kontrolórky. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Návrh na vyhlásenie výberového konania na konateľa Športové zariadenia Petržalky, s. 

r. o. 

Materiál predstavil poslanec Sarlós. 

 

Starosta však upozornil, že výberové konanie nevyhlási. ŠZP je momentálne prebytkové o cca 

15 tis. eur. Súčasnému konateľovi, p. Súlovcovi, dal čas v priebehu roka 2024, aby dal 

spoločnosť do poriadku. Vie si ho však zobrať na zodpovednosť, ak niečo nefunguje. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Halmo zisťuje v súvislosti so ŠZP, prečo zostal dlh cez 3 tis. eur. Je to tým pádom 

dlh voči štátu. Pýta sa na to hlavne preto, že MČ žiada o fond na revitalizáciu, čo ich môže pri 

týchto žiadostiach diskvalifikovať. 

 

Poslanec Lošonský uviedol, že bol rád, že nastúpil pán Súlovec, dotiahol viaceré veci, ale pri 

účtovnej závierke chýbajú doklady, má za to, že ŠZP si zaslúži osobného konateľa – ktorý sa 

tejto funkcii bude venovať na plný úväzok. Poslanec zisťuje, či nie je jednoduchšie, aby 

účtovníctvo ŠZP robil priamo miestny úrad. 

 

Miestna kontrolórka uviedla, že ŠZP sú podnikateľský subjekt, preto si musia viesť 

účtovníctvo sami, takisto aj školy majú svojich ekonómov. 

 

Hlasovanie: prítomných 25, za 17, proti 5, zdržal sa 3, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 7 

Kontrola plnenia uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

k 31.01.2024 

Pani vicestarostka Jančoková prešla materiál bez úvodného slova, ihneď vyzvala poslancov 

k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Kuruc sa informuje ohľadom uznesenia č. 395 o umiestnení „móla“ na parkovanie 

bezmotorových lodičiek. Zisťuje, či sa čaká na stanoviská dotknutých subjektov, či v tomto 

smere MČ postupuje. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že stanoviská ešte nedostali. 

 

Poslanec Sarlós sa dopytuje na uznesenie č. 243, ktoré žiada starostu o predloženie plánu 

rozvoja cyklodopravy s konkrétnymi projektami, s ktorými mestská časť plánuje získať 

mimorozpočtové zdroje z Plánu obnovy, prípadne iných mimorozpočtových zdrojov. 

 

Starosta uviedol, že na pláne rozvoja cyklodopravy aktuálne pracuje ref. investičných činností 

v spolupráci s ref. dynamickej dopravy a ref. projektového riadenia. Na predloženie uceleného 

materiálu s textovou časťou však MČ potrebuje viac času a materiál dodá do aprílového 

zastupiteľstva. 

 

Poslanec Tydor sa dopytuje na uznesenia, ktoré sú už po termíne, zaujíma ho, či sa chápu ako 

nesplnené. 

 

Poslanec Valocsay navrhuje pri uzneseniach, kde sa nedá garantovať termín, zrušiť termíny. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 28, proti 1, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 

Materiál predstavil pán starosta. Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Petržalka schválilo 

dňa 26.09.2023 uznesením č. 146 prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam tvoriacim 

Tenisový areál Slávia Právnik Bratislava v lokalite Veľký Draždiak za dohodnutú kúpnu cenu 

vo výške 2 000 000 eur bez DPH. Zmenou uznesenia č. 184 zo dňa 07.11.2023 bolo 

schválené pripočítanie oprávnenej sumy DPH a zároveň miestne zastupiteľstvo splnomocnilo 

starostu na schválenie rozpočtového opatrenia v roku 2023 na finančné krytie oprávnenej 

sumy DPH. 

 

DPH bola vyčíslená k stavebným pozemkom v celkovej čiastke 76 518 € a je súčasťou prvej 

splátky kúpy Tenisového areálu Slávia Právnik Bratislava, t. j. vo výške 576 518 € vrátane 

DPH, ktorú mestská časť uhradila v januári 2024. Týmto rozpočtovým opatrením je nutné 

zabezpečiť rozpočtové krytie sumy DPH, ktorá je dočasne krytá z celkových kapitálových 

výdavkov schválených na rok 2024 a po schválení tejto úpravy rozpočtu bude celková výška 

kapitálových výdavkov na rok 2024 o túto sumu navýšená. Týmto rozpočtovým opatrením 

navrhujú nasledovnú úpravu rozpočtu, a to zvýšenie kapitálových výdavkov v programe 9.3 

o 76 518 € z prostriedkov rezervného fondu a zvýšenie príjmových finančných operácií - 

prevod z rezervného fondu o 76 518 €. 
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Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Tydor uviedol, že tento bod nebol prerokovaný na finančnej komisii, poslanec 

Škápik žiadal o tento materiál, ale poslanci celý čas dostávali informácie, že prerokovávať 

nebude potrebné, nakoľko odpočet zostáva. Nepáči sa mu, že aj napriek tomu, že tieto veci sú 

schválené a teda nemenné, nepredkladajú sa na komisiách. 

 

Starosta chápe poznámku poslanca a bude sa snažiť, aby sa takáto situácia nezopakovala. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 25, proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

Schválenie spolufinancovania pre Športové zariadenia Petržalky na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Holíčska 50, Bratislava“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry č. 2023/001 

Materiál predstavil pán starosta. Materiál sa predkladá na rokovanie v súvislosti s podaním 

žiadosti o poskytnutie príspevku z výzvy č. 2023/001 – Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry, ktorú vyhlásil Fond na podporu športu. Mestská časť 

sa v danej výzve uchádza o finančné prostriedky na obnovu plavárne ZŠ Holíčska. Mestská 

časť môže do danej výzvy predložiť iba jeden projekt. 

 

Mestská časť by zabezpečila finančné prostriedky pre Športové zariadenia Petržalky, s. r. o. 

vo výške 516 658,91 eur čo predstavuje 32 % z celkového rozpočtu projektu, celkový 

rozpočet projektu je aktuálne vyčíslený na 1 614 559 EUR s DPH, čo zahŕňa stavebné úpravy, 

sanáciu, bezbariérovosť, nákup vybavenia plavárne, kompletnú rekonštrukciu bazéna ako aj 

strojovne a bazénovej technológie, šatne, sprchy a ďalšie súvisiace práce s obnovou plavárne. 

V zmysle výzvy je zvýhodnené viaczdrojové financovanie žiadosti – jeden ďalší zdroj 

spolufinancovania (obec/mesto, VÚC a pod.) vo výške minimálne 10 % z oprávnených 

výdavkov na projekt. 

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslankyňu Kratochvílovú zaujímalo, že v nedávnom období prebiehalo vo veľmi 

neobvyklom procese výzvy a podpisovanie zmlúv s prevádzkovateľmi športovísk. Zaujíma ju 

samotný proces a prečo prebiehal tak ako prebiehal. Zaujímajú ju aj výzvy na vypratávanie 

areálov, aký je zámer s ukončenými zmluvami, čo sa bude robiť v týchto areáloch, či máme 

pripravenú koncepciu športu. 

 

Starosta uviedol, že problém vyplýva z toho, že ak niekomu skončí zmluva a nepodpíše do 

určitého času zmluvu, a MČ nepodá na súd žiadosť o vypratanie, automaticky sa nájomcovi 

prolonguje nájom podľa starých podmienok. V decembri bohužiaľ boli sviatky a tým pádom 

bolo veľa tých nájmov, ktoré museli rýchlo vyriešiť. Určite nie je jeho taktikou robiť veci na 

poslednú chvíľu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 26, proti 0, zdržal sa , nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslankyňa Gregorová a poslanec Valocsay mali technické problémy, hlasovali by za). 
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K bodu č. 10 

Schválenie spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka na podanie projektu 

„Sanácia stavebných porúch, obnova plavárne - ZŠ Budatínska 61, Bratislava“ v rámci 

výzvy Fondu na podporu športu na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej 

infraštruktúry č. 2023/001 

Materiál sa predkladá na rokovanie z dôvodu, že mestská časť Bratislava-Petržalka má 

záujem sa uchádzať o nenávratné finančné prostriedky v súlade s podmienkami vyhlásenej 

výzvy č. 2023/001 na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku určeného na výstavbu, 

rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry, ktorú vyhlásil Fond na podporu športu. 

Na základe predmetnej výzvy na predloženie žiadostí o poskytnutie príspevku má mestská 

časť možnosť ako oprávnený žiadateľ uchádzať sa o tento príspevok v maximálnej výške 1,1 

mil. EUR. Predmetom žiadosti o poskytnutie príspevku je sanácia porúch a obnova plavárne 

ktorá je súčasťou ZŠ Budatínska 61, Bratislava. 

 

Podiel spolufinancovania zo strany MČ je 44 % z celkového rozpočtu projektu, celkový 

rozpočet projektu je aktuálne vyčíslený na 1 964 286 eur s DPH, čo zahŕňa stavebné úpravy, 

sanáciu, bezbariérovosť, nákup vybavenia plavárne, kompletnú rekonštrukciu bazéna ako aj 

strojovne a bazénovej technológie, šatne, sprchy a ďalšie súvisiace práce s obnovou plavárne. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č.../2024 zo 

dňa ...... o poskytovaní sociálnych služieb a určovaní úhrad za ich poskytovanie 

Materiál predstavila pani Zacharová, zástupkyňa prednostu pre sociálne veci a personalistiku. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka Uznesením č. 12 z 1.3.2003 

zriadilo rozpočtovú organizáciu Stredisko sociálnych služieb Petržalka, ktorého úlohou je 

zabezpečovať a poskytovať sociálnu službu, a to odbornú činnosť, obslužnú činnosť alebo 

súbor týchto činností. Uznesením č. 240 miestneho zastupiteľstva bolo schválené Všeobecne 

záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23. júna 2020 o 

poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby poskytované Strediskom sociálnych služieb. 

 

Predmetné VZN bolo niekoľkokrát menené a dopĺňané, predovšetkým pre zmeny vo výške 

stravnej jednotky v zariadeniach opatrovateľskej služby, ale sumy úhrad za bývanie neprešli 

žiadnymi zmenami. 

 

Dlhodobo sa snažili o zefektívnenie služieb, nové VZN navrhli tak, aby sa ľuďom poskytla 

starostlivosť vtedy, keď ju potrebujú, ich prácou je snažiť sa o to, aby sa vrátili do svojich 

domovov, poprípade do špecializovaných zariadení.  

 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh a to zmenu časového poskytnutia 

sociálnej služby v útulku; zmenu poskytnutia soc. služby v zariadení núdzového bývania 

a zmenu poskytnutia soc. služby v zariadení opatrovateľskej služby. 
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Poslankyňa Pätoprstá sa dotazuje, či boli v pracovnej skupine prizvané vedúce zariadení 

a takisto či boli konzultované prepravné služby, či sa pracovalo so štatistickými údajmi 

počtov seniorov, ktorí žijú v MČ Petržalka a sú v odkázanosti 5.-6. stupňa. 

 

Pani Zacharová uviedla, že do pracovnej skupiny boli prizvané riaditeľky a vedúce zariadenia. 

Čo sa týka prepravnej služby, riaditeľka ale aj pracovníci dlhodobo navrhovali jej zrušenie, 

nakoľko je nerentabilná z finančného hľadiska, ale aj podľa zákona je táto služba poskytovaná 

len veľmi úzkej skupine ľudí (kvalifikujú sa len tí, ktorí majú ŤZP preukaz) – vychádzalo to 

cca 5 ľudí mesačne. 

 

Miestna kontrolórka uviedla, že údaj o odkázanosti je osobný údaj, a nikto nesmie tento údaj 

poskytnúť MČ. 

 

Pani Zacharová uviedla, že robia posudky odkázanosti na sociálnu službu tých seniorov, ktorí 

o to požiadajú. 

 

Poslankyňa Pätoprstá uviedla, že MČ nemá iné zariadenie pre seniorov, nemá denný 

stacionár. Komunikovala s ostatnými zariadeniami opatrovateľských služieb - väčšina týchto 

zariadení potrebuje zariadenie aj pre seniorov. Sú to zariadenia na „dožitie“ a existujú aj 

v hlavnom meste. Je však aj rada, že sa niektoré jej pripomienky zapracovali do návrhu VZN.  

Následne poslankyňa podala pozmeňujúci návrh. 

 

Starosta uviedol, že v budúcnosti bude určite potrebné riešiť rozšírenie kapacít takýchto 

centier. Kompetencie sú v týchto oblastiach rozdelené medzi hlavné mesto (domovy 

dôchodcov) a MČ (má na starosti opatrovateľskú službu, zariadenia opatrovateľskej služby 

a denné stacionáre). Budú sa sústrediť na to, aby sme mali čo najkvalitnejšiu terénnu 

opatrovateľskú službu. 

 

Pán Korec, poverený vedením oddelenia sociálnych vecí uviedol, že sa zúčastnil stretnutí 

s poslancami, bola to podľa neho dobrá osobná skúsenosť a zároveň by chcel vyzvať, aby 

takéto stretnutia prebiehali častejšie. Je pravda, že pripomienky od verejnosti dostali 

oneskorene a je mu takisto ľúto, že nevedel, kto sa za verejnosťou skrýva, keďže prišli 

anonymne 

 

Miestna kontrolórka ešte dodala, že podľa jej osobnej skúsenosti, čim je dlhšie takýto človek 

v prechodnom zariadení, je to horšie, nakoľko sa rýchlo fixujú na prostredie a ľudí v ňom. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Jančokovej: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený. 

(Poslankyňa Fulová mala technické problémy, hlasovala by za). 

 

Hlasovanie o návrhu p. Pätoprstej: prítomných 27, za 3, proti 3, zdržal sa 21, nehlasoval 0 – 

návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – 

návrh bol schválený. 

 (Poslanci Klimovský a Peceň mali technické problémy, hlasovali by za). 
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K bodu č. 12 

Návrh na poskytnutie dotácií v zmysle VZN č. 12/2023 z 12. decembra 2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN č. 7/2020 zo dňa 16. septembra o poskytovaní dotácií pre veľké 

športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál uviedla vicestarostka Jančoková. Materiál predstavuje poskytnutie dotácií pre 

jednotlivé športové kluby. 

Následne sa prešlo k rozprave. 

 

Rozprava: 

Poslanec Valocsay uviedol, že ho zaujíma čas spustenia systému na registráciu. 

 

Starosta uviedol, že pokiaľ systém nie je uvedený a nie je funkčný, nemusia ho využívať. 

Myslí si, že by to mohlo byť zavedené do 31. marca 2024 a od 1. apríla by mohol byť 

spustený v testovacej fáze. 

 

Poslanca Halma zaujíma, koľko z reálnych prostriedkov ide na deti v športových kluboch. 

Myslí si, že niektoré kluby používajú financie iba minimálne na rozvoj pre deti.  

 

Starosta uviedol, že jediná možnosť ako to odkontrolovať je kontrolovať celoročný rozpis 

alebo súpis použitia finančných prostriedkov v rámci klubu.  

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 27, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 13 

Návrh na kúpu bytu č. 3 na 4. poschodí a nebytového priestoru 3 – garáže, v 

administratívnej budove na ulici Ondreja Štefanka 2, v k. ú. Petržalka, pre mestskú časť 

Bratislava-Petržalka  

Materiál uviedol pán starosta, materiál žiada o prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam 

nachádzajúcim sa v Administratívnej budove na ulici Ondreja Štefanka 2 (Administratívna 

budova) byt číslo a garáž  do výlučného vlastníctva mestskej časti Bratislava-Petržalka, za 

dohodnutú kúpnu cenu vo výške 240 000 eur. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

 (Poslanec Weber mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

 

K bodu č. 14 

Návrh na kúpu nebytových priestorov č. 1 a č. 2, vrátane príslušenstva nebytových 

priestorov č. 1 a č. 2, v Bytovom dome na ulici Šustekova 21, v k. ú. Petržalka, pre 

mestskú časť Bratislava-Petržalka 

Materiál opäť uviedol pán starosta, materiál žiada o prevod vlastníckeho práva k 

nehnuteľnostiam nachádzajúcim sa v bytovom dome na ulici Šustekova 21 - Nebytový 

priestor č. 1 a nebytový priestor č. 2 (odovzdávacia stanica tepla), z výlučného vlastníctva 

Železnice Slovenskej republiky do výlučného vlastníctva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

za dohodnutú kúpnu cenu vo výške 44 618,00 eur bez DPH. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 
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Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 15 

Návrh na prenájom časti nehnuteľnosti blok B2 – výukový bazén a blok B4 – súvisiace 

príslušné miestnosti v objekte ZŠ Holíčska 50, Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre Športové 

zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál, ako prípad hodný osobitného zreteľa, nájom nehnuteľnosti pre žiadateľa: Športové 

zariadenia Petržalky, s. r. o., za znížené nájomné vo výške 1,00 euro/rok, za účelom 

zabezpečenia možnosti uchádzať sa o dotáciu v súvislosti s programom: Výzva č. 2023/001 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“, v zmysle ktorej plánujeme 

realizovať významné investičné opatrenia na modernizáciu a rekonštrukciu plavárne 

nachádzajúcej sa v objekte Základnej školy Holíčska, na dobu určitú do 31.12.2031 s 

odkladacou podmienkou, že nájomná zmluva nadobudne účinnosť iba v prípade schválenia 

poskytnutia predmetnej dotácie z Fondu na podporu športu. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 29, za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 16 

Návrh na predĺženie doby nájmu k existujúcej Nájomnej zmluve č. 08 - 72 - 2013, pre 

Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., ako prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál ako prípad hodný osobitného zreteľa, predĺženie doby nájmu k existujúcej Nájomnej 

zmluve pre žiadateľa: Športové zariadenia Petržalky, s. r. o., na dobu neurčitú, pričom ostatné 

podstatné náležitosti nájomného vzťahu upraveného platnou Zmluvou o nájme zostávajú 

zachované. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 17 

Návrh na zníženie výmery prenajímanej plochy nebytových priestorov v objekte 

bývalých detských jaslí Haanova 7, Bratislava-Petržalka, pre Občianske združenie 

„CMZ MATKA“, a zmenu uznesenia č. 221 z 12.decembra 2023 

Predmetom materiálu, ako prípad hodný osobitného zreteľa, je zníženie výmery prenajímanej 

plochy nebytových priestorov z výmery 1 172,99 m² na výmeru 1 073,945 m² z celkovej 

výmery 1 342,99 m² objektu. 

  

Poslankyňa Nicholson predložila pozmeňujúci návrh na dobu určitú, do 31.12. 2024. 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie o návrhu p. Nicholson: prítomných 29, za 17, proti 6, zdržal sa 5, nehlasoval 1 – 

návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 27, za 24, proti 1, zdržal sa 1, nehlasoval 1 – 

návrh bol schválený. 
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K Bodu č. 18 

Návrh na prenájom časti nebytových priestorov v objekte bývalých detských jaslí 

Haanova 7, Bratislava-Petržalka, pre Dom sociálnych služieb – MOST, n. o., ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

Materiál, ako prípad hodný osobitného zreteľa, za účelom poskytovania sociálnej služby v 

odbore psychológie, rehabilitácie ľuďom s duševným ochorením, s diagnózami z okruhu 

psychotických a afektívnych porúch formou ambulantnej starostlivosti za cenu 13,50 

€/m²/rok, na dobu určitú do 31.12.2028, pre žiadateľa Dom sociálnych služieb – MOST. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 19 

Návrh na prenájom nebytového priestoru v objekte Domu kultúry Lúky, Vígľašská 1, 

Bratislava, v k. ú. Petržalka, pre spoločnosť SEPTEMBER AGENCY, s. r. o. 

Nájom nebytového priestoru nachádzajúci sa v objekte Domu kultúry Lúky, pre žiadateľa: 

SEPTEMBER AGENCY, s. r. o., za cenu 4 293,00 eur/rok, za účelom nácviku hudobnej 

produkcie (skúšobňa hudobnej skupiny HEX), na dobu určitú od 01.03.2024 do 29.02.2028. 

  

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 20 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytového priestoru na Beňadickej 15, Bratislava-

Petržalka pre DARE Group, s. r. o. 

Materiál je nájom nebytového priestoru, pre spoločnosť DARE Group, s. r. o., za cenu 60,00 

eur/m2 /rok, za účelom prevádzky skladu, na dobu určitú do 31.03.2029. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 21 

Návrh na predĺženie nájmu pozemkov v k. ú. Petržalka, parc. č. 5875/86 a časť parc. č. 

5875/73 pre RENTSTAV ĎURČO, spol. s. r. o. 

Materiál, predĺženie nájmu pozemku pre RENTSTAV ĎURČO, spol. s. r. o. Komisia majetku 

sa dohodla na dobu určitú do 31.12.2024, za účelom zaistenia hospodárskeho zázemia 

spoločnosti s vylúčením parkovania automobilovej techniky, zemných strojov. 

 

Poslanec Peceň podáva pozmeňujúci návrh na dobu určitú do 31.12.2024. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Pecňa: prítomných 27, za 27, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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Hlasovanie o materiáli ako celku: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – 

návrh bol schválený. 

(Poslanec Točka mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

 

K bodu č. 22 

Návrh na zmenu uznesenia MiZ č. 200 zo dňa 07.11.2023, týkajúceho sa prenájmu častí 

pozemkov pod prístupovými chodníkmi v k. ú. Petržalka, ako prípady hodné osobitného 

zreteľa 

Predmetom materiálu je schválenie zmeny uznesenia č. 200 zo dňa 07.11.2023, ktorým bol 

schválený prenájom častí pozemkov pod prístupovými chodníkmi v k. ú. Petržalka, ako 

prípady hodné osobitného zreteľa, za účelom užívania častí pozemkov pod prístupovými 

chodníkmi, nástupnými schodmi do nebytových priestorov na prevádzkovanie 

podnikateľských aktivít. 

Tento materiál a návrh na zmenu uznesenia č. 200, predkladáme z dôvodu skutočností, ktoré 

boli zistené pri dodatočnom overovaní majetkovo právnych vzťahov mestskej časti 

k pozemku. Právny vzťah k predmetnej parcele nie je evidovaný na liste vlastníctva. Parcela 

spadá pod parcelu s vlastníckym podielom pre Hlavné mesto SR Bratislavu 1/1. Tento 

pozemok nebol zverený mestskej časti Bratislava-Petržalka do správy. Z uvedeného dôvodu 

je potrebná zmena uznesenia a bod 2 uznesenia vypustiť. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu Vystúpenie obyvateľov 

Vystúpil občan, ktorý pochválil pána starostu že je to chlap na správnom mieste, zhodnotil na 

základe svojich skúseností v priebehu roka, a uviedol, že bolo by dobré oddeliť Petržalku od 

Bratislavy, za istých podmienok by to bolo možné – v tomto smere môže pomôcť, je to na 

zvážení poslancov, aby tento návrh predumali a prípadne čím skôr prerokovali. Drží palce 

poslancom. 

 

 

K bodu č. 23 

Návrh Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mestskej časti Bratislava-

Petržalka a s majetkom zvereným jej do správy hlavným mestom SR Bratislavou 

 

Starosta tento bod z rokovania stiahol. 

 

 

K bodu č. 24 

Návrh na odpis nevymožiteľných pohľadávok, ktoré prešli na mestskú časť Bratislava-

Petržalka pri zrušení príspevkovej organizácie Bytový podnik Petržalka, p. o. bez 

právneho nástupcu, z účtovníctva 

Materiál predstavila pani vicestarostka. V materiáli žiadajú schváliť odpis pohľadávok z 

účtovníctva mestskej časti Bratislava-Petržalka v celkovej výške istiny 68 532,39 eur a k 

tomu prislúchajúceho príslušenstva z dôvodu ich nevymožiteľnosti uvedených v Prílohe č. 1 a 

schváliť odpis príslušenstva z účtovníctva už uhradených pohľadávok mestskej časti vo výške 

66 466,82 eur z dôvodu ich nevymožiteľnosti uvedených v Prílohe č. 2. 
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Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

(Poslanec Kuruc mal technické problémy, hlasoval by za). 

 

 

K bodu č. 25 

Súhlas Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka s rozšírením 

predmetu podnikania 

Pán starosta uviedol materiál. Materiál predstavuje schválenie rozšírenia predmetu podnikania 

mestskej časti: montáž určených meradiel (vodomerov), prenájom, úschova a požičiavanie 

hnuteľných vecí, projektovanie, montáž, údržba, revízia alebo oprava zabezpečovacích 

systémov alebo poplachových systémov a systémov a zariadení umožňujúcich monitorovanie 

pohybu a konania osoby v chránenom objekte, na chránenom mieste. 

Mestská časť má záujem naďalej rozširovať portfólio služieb poskytovaných v rámci 

podnikateľskej činnosti pre fyzické a právnické osoby s cieľom dosiahnuť príjem v prospech 

mestskej časti. 

 

Vicestarostka Jančoková podala pozmeňujúci návrh v rozšírenej živnosti a to je správa 

a údržba bytového a nebytového fondu. 

 

Rozprava: 

Poslanec Škápik zisťuje, či sa mení iba jedna časť alebo sa budú musieť meniť zmluvy medzi 

jednotlivými poskytovateľmi, ktorým poskytujeme nájomné byty. Takisto ho zaujímajú aj 

dôsledky. 

 

Starosta uviedol, že MČ má cca 470 bytov, z toho približne 250 bytov je na Medveďovej 

a potom sú byty, v ktorých je niekto iný správca ako MČ, avšak v dvoch objektoch môžu 

robiť správu vo vlastnej réžii – ide len o to, aby nemuseli cez niekoho spravovať dva objekty 

O. Štefanka a Medveďovej.  

 

Poslanec Vydra uviedol, že by mala MČ požiadať o zápis do registra správcovských 

organizácií a to v prípade, že by MČ riešila ceny energií, plynu, tepla, aby sme boli v pásme 

zraniteľných odberateľov. 

 

Hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu p. Jančokovej: prítomných 28, za 20, proti 0, zdržal sa 5, 

nehlasoval 3 – návrh bol schválený. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 25, proti 0, zdržal sa 3, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 26 

Schválenie investičných akcií obchodnej spoločnosti Petržalská výstavba, spol. s. r. o 

Materiál predstavil pán starosta. V zmysle uznesenia č. 31 z 14.02.2024, mestská časť 

Bratislava-Petržalka predkladá na schválenie investičné zámery, pri ktorých má spoločnosť 

Petržalská výstavba, s. r. o. záujem sa zúčastniť verejných súťaží v rámci pripravovaných 

investičných činností ako sú hlavne obnova a zatepľovanie strešných konštrukcií, obnova a 

zatepľovanie obvodových plášťov objektov v majetku a správe mestských časti, inštalácií 

zdravotechniky, elektroinštalácie, pre nasledujúce projekty: Športová hala Pankúchova, 

Športová hala Draždiak, Športová hala Prokofievova, Plaváreň pri Základnej škole 
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Pankúchova, Plaváreň pri Základnej škole Holíčska, Plaváreň pri Základnej škole Budatínska, 

Bytový dom na Medveďovej 21, Knižnica Petržalka Fedinova. 

 

Rozprava: 

Poslanec Kuruc nemá problém s materiálom, prosí však do budúcna keď príde obdobný 

materiál, aby sa špecifikovali plány, ktoré budú prebiehať, aby pre predstavu poslanci mohli 

vidieť, v akých fázach sa pracuje na týchto projektoch. 

 

Poslankyňu Pätoprstú zaujímali zelené strechy, nakoľko bývajú dotované z Plánu obnovy. 

 

Starosta uviedol, že strechy by chceli skúsiť robiť vo vlastnej réžii. Najprv vyskúšajú urobiť 

prvú strechu a podľa toho či bude v dobrej kvalite a bude to fungovať tak ako má, skúsia robiť 

ďalšie strechy. Radšej niektoré veci budú skúšať pomalšie, ale budú to robiť kvalitnejšie. 

Tento rok si to ale predstaviť nevie. 

 

Hlasovanie: prítomných 28, za 26, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 27 

Návrh na začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu 

záujmov podľa čl. 9 ods. 2 písm. a) ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Materiál predkladá predseda Komisie na ochranu verejného záujmu. Predmetom materiálu je 

schválenie návrhu, ktorým začína z vlastnej iniciatívy konanie ústavného zákona č. 357/2004 

Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov voči Miroslav 

Dragun (bývalý poslanec Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka), a  

MUDr. Iveta Plšeková (bývalá poslankyňa Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Petržalka), pretože zistenia nasvedčujú tomu, že porušili svoju povinnosť podať 

oznámenie podľa čl. 7 ústavného zákona. 

 

Vyzývajú podľa čl. 9 ods. 4 ústavného zákona poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka uvedených v bode 1.) a 2.) tohto uznesenia, aby sa vyjadrili, prečo 

do dňa konaného zasadnutia miestneho zastupiteľstva nepodali oznámenie podľa čl. 7 

ústavného zákona, a aby toto vyjadrenie zaslali Komisii na ochranu verejného záujmu 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka (do 15 dní odo dňa schválenia 

uznesenia) a poveruje Komisiu na ochranu verejného záujmu miestneho zastupiteľstva, aby v 

prípade, ak je to potrebné, v mene miestneho zastupiteľstva vykonala ďalšie dokazovanie a 

ukladá komisii, aby predložila na rokovanie miestneho zastupiteľstva návrh rozhodnutia vo 

veci, v ktorej sa začína konanie podľa bodu a) tohto uznesenia. Termín do 180 dní odo dňa 

schválenia uznesenia miestneho zastupiteľstva. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 26, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1 – návrh bol schválený. 

(Poslankyňa Ondrejkovič mala technické problémy, hlasovala by za). 

 

 

K bodu č. 28 

Informácia o koncepčnom zámere „Petržalská zdravá škola“ – stravovanie detí v MŠ a 

ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka 
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Materiál predstavil pán starosta. Školské stravovanie v školských jedálňach je súčasťou 

starostlivosti o deti v školách a školských zariadeniach. Okrem hlavnej úlohy zabezpečovania 

stravy počas výchovnovzdelávacieho procesu v základných školách a materských školách je v 

súčasnej dobe dôležité dosiahnuť hlavne zmeny postojov k zdravej racionálnej výžive a 

zabezpečeniu zdravého pitného režimu. V mestskej časti Bratislava-Petržalka je momentálne 

11 školských jedální, ktoré sú súčasťou základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti MČ, 21 

školských jedální v materských školách a 1 výdajná školská jedáleň v materskej škole 

Fialová, Bratislava. V týchto školských jedálňach sa pripravuje a vydáva strava pre všetky 

vekové kategórie detí a dospelých stravníkov. V dvoch školských jedálňach sa pripravuje a 

vydáva strava aj pre deti s osobitnými nárokmi na stravovanie. Školské stravovanie sa 

neustále mení, rozvíja. Zmeny v tejto oblasti sú náročné, lebo spôsob výživy v rodine je 

podmienený pomerne stabilnými rodinnými tradíciami. Zakorenené stravovacie zvyklosti a 

výber zaužívaných potravín je ťažké meniť. Mestská časť Bratislava-Petržalka chce pilotným 

projektom „Petržalská zdravá škola“ výrazným spôsobom zlepšiť poskytovanie služieb v 

školskom stravovaní, ktoré je priamo v jej kompetencii. 

 

Rozprava: 

Poslankyňa Nicholson vyjadrila obavu ohľadom toho, či sa náklady spojené s rozvozom 

neodzrkadlia vo výške stravného a takisto či nepríde k fluktuácii zamestnancov. Zároveň 

žiada o priestor pre vyjadrenie rodičov, ktorých sa to priamo týka skrz ich deti. 

 

Starosta uviedol, že výška stravného sa zvyšovať nebude. Rozvoz stravy je efektívnejší, 

náklady na prevoz sú výrazne nižšie ako sú úspory z varenia na jednom mieste. Momentálne 

nie sú naplnené stavy zamestnancov podľa tabuliek.  

 

Hlasovanie: prítomných 26, za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 29 

Návrh na voľbu členov dotačnej komisie podľa VZN č. 11/2023 z 12. decembra 2023 o 

poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavila vicestarostka. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

volí za členov dotačnej komisie podľa § 8 ods. 3 VZN č. 11/2023 z 12. decembra 2023 členov 

uvedených v materiáli. 

 

Rozprava: 

Poslanec Kuruc – navrhuje prijať autoremedúrou bod B. volí Milana Polešenského za 

predsedu dotačnej komisie. Poslanca navrhujú z dôvodu, že objektívne má s dotáciami najviac 

skúseností z pracovného a poradenského pôsobenia 
 

Vicestarostka Jančoková prijíma návrh autoremedúrou. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 23, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 30 

Návrh na delegovanie poslanca do rady školy 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka odvoláva poslanca miestneho  
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zastupiteľstva Mgr. Milana Polešenského z funkcie člena Rady školy pri ZŠ Gessayova 

a schvaľuje delegovanie poslanca Mgr. Pavla Škápika do Rady školy pri ZŠ Gessayova. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 23, proti 1, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 33 

Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku MČ Bratislava-Petržalka za rok 

2023 

Materiál predstavila miestna kontrolórka. Miestnemu zastupiteľstvu MČ Bratislava-Petržalka 

miestna kontrolórka predkladá Správu o kontrole prevodov nehnuteľného majetku MČ 

Bratislava-Petržalka za rok 2023. Cieľom kontroly bolo a) preveriť, či v roku 2023 došlo k 

prevodom nehnuteľného majetku MČ Bratislava-Petržalka v zmysle zákonnej požiadavky, to 

znamená „ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur“ b) v prípade, ak došlo k 

týmto prevodom, či boli dodržané všetky legislatívne podmienky takýchto prevodov 

(odsúhlasenie prevodov majetku v miestnom zastupiteľstve, stanovenie všeobecnej hodnoty 

majetku, dodržaný spôsob prevodu majetku v zmysle § 9a Zákona o majetku obcí). 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 34 

Návrh na priznanie odmeny Ing. Diane Chovancovej, miestnej kontrolórke mestskej 

časti Bratislava-Petržalka 

Materiál predstavili poslanci Kuruc a Némethová. 

 

Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 

Hlasovanie: prítomných 24, za 20, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 4 – návrh bol schválený. 

 (Poslanci Vydra, Ondrejkovič, Kozáková, Podhorná mali technické problémy, hlasovali by 

za). 

 

 

K bodu č. 35 

Interpelácie  

Poslanec Pek interpeloval starostu nasledovne: 

− akým spôsobom vymáha MČ Petržalka dlhy, 

− v akej výške vymohli dlhy za rok 2022 a 2023 a koľko vymožené z nich nebolo za 

jednotlivé roky napr. za rok 2022 boli všetky dlhy vo výške 1 000 €, vymohli sme 200 

€, nevymohli sme 800 €, 

− koľko MČ stojí vymáhanie dlhov, ak ich robí dodávateľsky a nie vo vlastnej réžii 

napr. za rok 2022 sme vymohli pohľadávky vo výške 1 000 € a za vymoženie od 

dodávateľa sme zaplatili 300 €, 

− či zvažuje pohľadávky predať a získať tak finančné prostriedky, ktoré budú síce 

nižšie, ale získa ich skôr, 

− žiada aktuálny zoznam dlžníkov 
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Poslanec Pek interpeloval starostu nasledovne: 

Rád by som požiadal starostu a MiÚ Petržalka o informáciu k existujúcim pohľadávkam zo 

zaniknutej príspevkovej organizácie Bytový podnik Petržalka s. r. o. (ďalej ako BPP) z titulu 

neuhradených platieb nájomného a poplatkov spojených s užívaním bytov, nebytových 

priestorov, garáží a garážových státí, ktoré sú do dnes vymáhané od roku 2008. 

− v akej celkovej výške boli pohľadávky od zániku príspevkovej organizácie BPP ku 

dňu 31.12.2023, 

− v akej výške boli od zániku príspevkovej organizácie BPP odpísané nevymožiteľné 

pohľadávky z jej celkovej výšky ku dňu 31.12.2023 (napr. celková výška pohľadávok 

bola 1 000 € a odpísané boli vo výške 500 €), 

− v akej výške boli pohľadávky od zániku príspevkovej organizácie BPP vymožené 

dodávateľskými subjektami jednotlivo po rokoch do 31.12.2023 a koľko za 

vymoženie zaplatila MČ Petržalka týmto dodávateľským subjektom (vrátane 

paušálov, odmien za vymoženie a pod.) – rovnako po uvedených rokoch (napr. za rok 

2008 dodávateľ vymohol pohľadávky vo výške 1 000 € a za tieto služby sme zaplatili 

300 €), 

− v akej výške sú nevymožiteľné pohľadávky ku dňu 31.12.2023, 

− v akej výške sú nevymožiteľné pohľadávky ku dňu 31.12.2023, ktoré ešte neboli 

odpísané, 

− ak nie je, prosím o zverejnenie aktuálnej zmluvy s dodávateľmi, ktoré vymáhanie 

pohľadávok zabezpečujú. 
−  

Starosta uviedol, že lepšie bude ak túto interpeláciu podá poslanec po jednotlivých rokoch, 

aby dostal komplexnejšie informácie, pri ktorých sa to dá jasnejšie odkontrolovať. Vymoženie 

v súčasnosti skôr klesá ako stúpa. Preto to vymoženie treba vidieť po jednotlivých rokoch, 

pretože tá konečná bilancia nemusí odrážať dané obdobie – v určitom období by si niekto mal 

povedať, že moje náklady na vymáhanie sú vyššie ako suma, ktorú viem vymôcť, takže radšej 

ju odpíšem celú ako by som dotoval to, že síce vymôžeme 40 tis. eur ale 60 tis. eur to stojí. 

 

Vedúca právneho referátu, pani Petríková uviedla, že vyhodnotia jednotlivé roky. Odmena, 

ktorá sa týka vymáhania, bola stanovená zmluvou o poskytovaní právnych služieb od roku 

2015 a to odviezť 20 % z čiastky vymoženej. 

 

 

Poslankyňa Pätoprstá interpelovala starostu nasledovne: 

Vážený pán starosta, prosím Vás o tieto údaje k situácii seniorov v Petržalke pre potreby 

práce v sociálnej komisii: 

− Súčasný počet obyvateľov Petržalky vo vekovej kategórii: 65-80, 81-90, 90+ 

− Počet úmrtí vo vekovej kategórii obyvateľov Petržalky: 65-80, 81-90, 90+ 

− Počet vydaných rozhodnutí MČ o odkázanosti na stupeň IV až VI pre obyvateľov 

Petržalky (v rokoch 2021 až 2023): do  65 rokov, od  65 a viac rokov 

− Pre koľko žiadateľov resp. prijímateľov na krátkodobé umiestnenie mestská časť 

riešila krízovú situáciu občana Petržalky na krátkodobé umiestnenie tým, že požiadala 

ZOS Petržalka o umiestnenie: 

obyvateľov MČ Petržalka........... z celkového počtu.......v roku 2021 

obyvateľov MČ Petržalka........... z celkového počtu.......v roku 2022 

obyvateľov MČ Petržalka........... z celkového počtu.......v roku 2023 

− Aká bola výška príjmov od prijímateľov sociálnej služby v ZOS Vavilovova a v ZOS 

Mlynarovičova za rok 2021, 2022 a 2023 a január 2024 
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− Suma, ktorá sa vracala ministerstvu z dôvodu neobsadenosti miest v ZOS Vavilovova 

a v ZOS Mlynarovičova za rok 2021, 2022 a 2023 

− Koľko z opýtaných aktuálnych žiadateľov o evidenciu v ZOS Petržalka neprejavili 

záujem nastúpiť do zariadenia: 

− Koľko zo všetkých žiadateľov resp. prijímateľov na krátkodobé umiestnenie   

z nich sa vrátilo reálne domov po pobyte v ZOS Petržalka (v rokoch 2021-2023) 

− koľko z prijímateľov boli čakatelia na Zariadenie pre seniorov (čiže nie sú schopní sa 

vrátiť domov) (v rokoch 2021-2023) 

− počet úmrtí v  ZOS Petržalka (v rokoch 2021-2023) 

Koľko bolo prijímateľov so stupňom odkázanosti v ZOS: 

v roku 2021  II až III.  ........     IV-VI:........   

v roku 2022  II až III.  ........     IV-VI:........   

v roku 2023  II až III.  ........     IV-VI:........   

− Odhadovaný čas na umiestnenie žiadateľov o evidenciu, ktorý uvádza vedenie  

Zariadení pre seniorov (ZPS) zriadených obcou, alebo samosprávnym krajom v 

v MČ Petržalka 

− Ktoré zariadenia zriadené mestom Bratislava, alebo MČ Bratislava  

majú súčasne v jednom objekte Zariadenie opatrovateľskej služby a súčasne 

aj  Zariadenie pre seniorov. 

 

 

Poslanec Valocsay interpeloval starostu nasledovne: 

− Zaujíma ho mobiliár, ktorý sa nakúpil pôvodne na Dni Petržalky. Koľkokrát boli za 

rok 2023 použité a za akým účelom a aký príjem tieto využitia MČ priniesli. 

− Ďalej poslanca zaujíma, koľko vyhradených parkovacích boxov MČ eviduje.  

− V súvislosti s viacerými dopravnými nehodami, ktoré poslanec v Petržalke evidoval 

(napr. zrazení chodci), zaujíma ho, či MČ eviduje lokality so zvýšeným 

nebezpečenstvom v rámci dopravy. 

Starosta uviedol, že mobiliár neprenajíma, takže sa použili iba pre potreby MČ, napr. boli 

použité na podujatie „Na palube jednorožca“. Tento rok budú určite použité na Deň detí, na 

Petržalských dňoch a MČ bude riešiť aj denné tábory, čiže budú použité aj tam. 

Starosta uviedol, že pri boxoch žiadne nekončia, to znamená, že sa rušia, až keď prídu do 

systému PAAS. Vyhradené parkovanie sa ruší, pokiaľ sa zmení trvalý pobyt, alebo pokiaľ 

žiadateľ zomrie. Miesto pre ŤZP sa prideľuje naďalej, avšak vyhradené platené parkovanie sa 

od roku 2021 neprideľuje. 

 

Ďalej sa starosta vyjadril aj k bezpečnosti. Dopravné nehody sa stali na magistrátnej 

komunikácii, evidenciu však nevedú. 

 

 

Poslanec Kuruc interpeloval starostu nasledovne: 

Chcel by som sa opýtať na cenu mobiliáru, ktorý vytvárajú zamestnanci miestneho úradu MČ 

Petržalka, a to konkrétne: 

− lavička: materiál, doprava, osadenie, cena práce 

− servisný cyklostojan: materiál, doprava, osadenie, cena práce 

− bežný cyklostojan: materiál, doprava, osadenie, cena práce 
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Údaj poprosím za jednotkovú cenu pri jednom kuse. Môže to byť rátané pre rok 2023, ale aj 

tento, ako to vychádza čo najaktuálnejšie.  

 

Starosta uviedol, že lavičky majú narobené, menia sa maximálne dosky na poškodených 

lavičkách – čiže vedia zaktualizovať ceny.  

 

 

Poslankyňa Nicholson interpelovala starostu nasledovne: 

Rada by chcela poskytnúť informácie ohľadne stretnutia s referátom dopravy 1.2.2024 na 

podnety Petržalčanov, na uliciach Mamateyova, Lachova a Vyšehradská. Vedúci ref. 

dynamickej dopravy, pán Mihál, spolu so zamestnancami, sa ústretovo vyjadrili k žiadostiam. 

V súčasnosti magistrát pripravuje celomestskú parkovaciu politiku, v rámci ktorej bude riešiť 

vodorovné a zvislé parkovanie aj v Petržalke. V tomto smere bola zaslaná štúdia a následne 

má byť participačne prerokovaná s obyvateľmi – bude to príležitosť pre obyvateľov Petržalky 

podať rôzne pripomienky a návrhy. 

 

 

Poslanec Vydra interpeloval starostu nasledovne: 

Zisťoval, či MČ má možnosť osloviť mesto ohľadom svietenia svetiel celé dni. 

 

Na interpelácie, na ktoré starosta MČ neodpovedal priamo na zasadnutí, dostanú poslanci 

písomné odpovede. 

 

 

K bodu č. 36 

Rôzne  

V bode Rôzne sa prihlásil poslanec Pek, ktorého zaujímalo, či by MiÚ mohol zabezpečiť 

v mesiacoch apríl-október odvoz rozbitých hračiek z detských ihrísk. 

 

Vicestarostka Jančoková uviedla, že požiadavku preveria. 

 

V bode Rôzne sa prihlásil poslanec Točka, ktorý žiada MČ o vypracovanie malého projektu. 

Navrhuje osvetovú kampaň pre seniorov, ktorí častokrát nevedia o tom, čo MČ pre nich 

ponúka. Navrhuje, aby bola kampaň súčasťou novín. Želal by si, aby to nebola krátkodobá 

záležitosť. 

 

Vicestarostka uviedla, že si myslí, že kolegovia sa tomu budú venovať v rámci komunitného 

plánu, ktorý sa pripravuje. 

 

V bode Rôzne sa prihlásil poslanec Valocsay, ktorý žiada MČ v zmysle rokovacieho 

poriadku, aby MiÚ určil osobu, ktorá bude na MiZ sledovať dodržiavanie rokovacieho 

poriadku. Poslanec žiada taktiež o stretnutie Petržalského mládežníckeho parlamentu spolu 

s poslancami, preto žiada úrad o iniciovanie takéhoto stretnutia. 

 

V bode Rôzne sa prihlásil poslanec Kuruc, chce opäť upriamiť pozornosť na informačný 

materiál o tom, akým spôsobom je možné vyhlásiť stavebnú uzáveru, žiada, či by bolo možné 

doposlať informáciu mailom nakoľko už trikrát o ňu žiadal. 

 

V bode Rôzne sa prihlásila poslankyňa Hájková, ktorá požiadala starostu, aby sa na zelenej 

ploche na Budatínskej 73, za zastávkou MHD, upravila zelená plocha. Malé odhŕňače, ktoré 
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v zime odhŕňali sneh, obchádzali zastávku a tým pádom poškodili plochu – je tam blato a drží 

sa tam voda. Bola by rada, ak by túto plochu opravili. 

 

Starosta uviedol, že situáciu preveria. 

 

 

Starosta následne zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

Koniec rokovania: 16:14 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________________ 

Ing. Ján Hrčka 

starosta 

 

 

 

 

 

___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 

zástupca prednostu 

 

 

 

 

 

_____________________________                                   _____________________________ 

             Ing. Alica Hájková                                                            Ing. Richard Vilkus 

 

 

 

 

 

Pripravila:                     ___________________________________ 
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